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Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy ű lésrő l szóló tv. 42 . § (8) alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Polt Péter Legfőbb
Ügyészhez, „Miért nem derített ki még semmit az ügyészség Kovács Béla kémügyében?” címmel .

Tisztelt Legfőbb Ügyész úr !

A napvilágot látott információk szerint' 2017 . április 20-ig újabb 4 hónappal meghosszabbították a
kémkedés gyanújával indított nyomozást Kovács Béla ellen . A Jobbik politikusát a Központi Nyomoz ó
Főügyészség az Európai Unió intézményei elleni kémkedés b űntettének megalapozott gyanúja miatt
még 2015 decemberében hallgatta ki, miután az Európai Parlament (EP) jogi bizottsága az Ön kérésér e
felfüggesztette mentelmi jogát . Kovács tagadta a vádakat és panaszt tett a gyanúsítás ellen. Ellene
egyébként költségvetési csalás megalapozott gyanújával is nyomozást indítottak . Az újságcikkbő l az i s
kiderült, hogy Polt Péter indítványa megérkezett az Európai Parlament elnökségi fóigazgatójához, é s
továbbították azt a parlament illetékes bizottságának . Jelenleg tehát nem tudni, mikor lehet döntés az
ügyben . Az első ügyben azonban másfél év (!) kellett a mentelmi jog felfüggesztéséhez .

Nehezen megmagyarázható, hogy miért húzódik ilyen elképeszt ően hosszan az orosz kémkedés
gyanújába keveredett politikus ügye .

Világosan látható, hogy a Fidesz kreált és valós ügyek keverésével az egyre b ővülő állami propaganda-
csatornákon folyamatosan kampányol azok ellen, akik a túlhatalmára veszélyesnek tart . Kovács Béla
ügye azonban nem lehet a pártpolitika játékszere. Önnek komoly felelőssége van abban, hogy ez az
eljárás a mai napig nincs lezárva és másfél év után még mindig nincsenek pontos válaszok Kovács Béla
orosz kapcsolatait illetőin. Ebben a súlyos nemzetbiztonsági botrányban csak a hatalompolitika i
maszatolás zajlik évek óta .

• Mindezek alapján kérdezem Legfőbb Ügyész urat, hogy vajon milyen ok hátráltatja, hogy
ebben a nyilvánvaló nemzetbiztonsági kockázatot hordozó ügyben, Kovács Bél a
kémügyében eredményt tudjanak felmutatni a nyomozó hatóságok ?

• Mikor tárja a nyilvánosság elé, hogy Kovács Béla milyen orosz személyekkel tartott
kapcsolatot?
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Várom Legfőbb Ügyész úr válaszát a fenti kérdésekre .

Budapest, 2017 . január 23 .

Szelényi Zsuzsanna
országgyű lési képvisel ő
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